

# **BESLUITENLIJST**

VAN DE VERGADERING VAN DE RAADSCOMMISSIE BESTUUR  
GEHOUDEN OP DONDERDAG 10 JANUARI 2019

**BESLUITENLIJST**

van de openbare vergadering van de raadscommissie Bestuur van de gemeente Westland, gehouden op 10 januari 2019, locatie Raadzaal te Naaldwijk.

**Aanwezig zijn als:**

Voorzitter : mw. K. van Rijn-van Tol  
 Commissiegriffier : mw. P. van Oosten  
 Commissieleden : J. Vermeer-de Smit, C. van der Mark, J.J.A.C. de Jong, P.J.L.J. Duijsens, A. Bongaards, L.G. Boekestijn, C.Y. van Staalduinen, D. van der Meer, R.K. Keizer, R.G.A. Lelieveld, A.J. van den Berg, S.J.N. Zuyderwijk, W.H. de Zoete-van der Hout, B.M. Hofland, M. van Ooijen en N.G.J. de Gier  
 Portefeuillehouder(s) : de heer B.R. Arends

|    | Onderwerp                  | Besluit   |
|----|----------------------------|---|
| 1. | Opening                    | De voorzitter opent de vergadering om 19.00 uur.  |
| 2. | Vaststelling van de agenda | <p>De voorzitter concludeert dat de commissie kan instemmen met het behandelen van het agenderingsverzoek van de fractie Westland Verstandig alsmede van de fracties GroenLinks Westland en PvdA Westland inzake de raadsbrieven over de afwikkeling van de aangenomen moties. De behandeling van de raadsbrief wordt toegevoegd aan agendapunt 7.</p> <p>De voorzitter legt de commissie voor om agendapunt 9 inzake de evenementennota door te schuiven naar de volgende vergadering, zoals verzocht door de burgemeester. De heer Keizer (GBW) heeft aangegeven dat hij wel graag enkele opmerkingen in de commissie wil maken, aangezien de organisaties al begonnen zijn met organiseren en op korte termijn duidelijkheid willen. Ook de heren Van der Meer (LPF) en Duijsens (WV) zijn het eens met de heer Keizer (GBW) en verwijzen naar de brandbrieven van de verschillende organisaties. De voorzitter concludeert dat de evenementennota zal worden doorgeschoven naar de vergadercyclus van februari, maar dat er gelegenheid is om bij agendapunt 8 inzake de evenementenkalender 2019 procedurele opmerkingen te maken om duidelijkheid te verschaffen. De rondvragen 1 en 3 zullen hierbij betrokken worden.</p> |

|    | Onderwerp   | Besluit   |
|----|---|---|
| 4. | Spreekrecht voor burgers                          | Er hebben zich geen insprekers gemeld.  |
| 3. | Mededelingen van de voorzitter en de burgemeester | <p><u>Voorzitter:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• De voorzitter meldt dat de heer Valstar (LPF) met kennisgeving afwezig is.</li> <li>• Na afloop van de openbare vergadering zal er nog een besloten deel plaatsvinden.</li> </ul> <p><u>Burgemeester:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• De burgemeester meldt naar aanleiding van jaarwisseling dat het een relatief rustig jaar is geweest. Voor de brandweer is het wel een drukke nacht geweest, maar dit heeft vooral te maken met de situatie in Scheveningen. De burgemeester laat verder weten dat waar er schade is, er aangifte zal worden gedaan en geprobeerd zal worden om de schade te verhalen. Naar aanleiding van de vuurwerkbom in Monster kan de burgemeester melden dat de wijkagent hier mee bezig is. De uitgebreide evaluatie volgt in februari en op verzoek van de heer Duijsens (WV) zullen de binnengekomen klachten in de vuurwerkvrije zones worden meegenomen.</li> <li>• De burgemeester meldt dat naar aanleiding van de vierde brand bij Renewi te Wateringen er een analyse wordt gemaakt door de Omgevingsdienst Haaglanden. Zodra er meer inzichten zijn door middel van de analyse geeft de burgemeester aan om in gesprek te gaan met Renewi.</li> <li>• Tot slot meldt de burgemeester dat het Westland Veiligheidsbeleid niet in de vergadercyclus van februari, maar van maart behandeld zal worden en dat de herziening van de APV verschoven zal worden naar het tweede kwartaal van 2019.</li> </ul> |
| 5. | Besluitenlijst van 29 november 2018               | De besluitenlijst van 29 november 2018 wordt vastgesteld.   |
| 6. | Actie- en toezeggingenlijst/LTA                   | <p>De actie- en toezeggingenlijst/LTA wordt vastgesteld.</p> <p>De burgemeester heeft bij de mededelingen twee aanpassingen voor de LTA gemeld en dit zal in de LTA van 7 februari 2019 worden verwerkt.</p>  |

|    | <b>Onderwerp</b>            | <b>Besluit</b>   |
|----|-----------------------------|--|
| 7. | Bespreken Ingekomen Stukken | <p>1. Schrijven college d.d. 01-11-18 inzake beleidsregels Wet aanpak woonoverlast.</p> <p>Naar aanleiding van het agenderingsverzoek van de fractie WV geeft de burgemeester aan dat dit per geval beoordeeld wordt, omdat dit maatwerk vereist. Het ontruimen van een woning valt niet onder de bevoegdheid van de burgemeester.</p> <p>2. Schrijven EBH Legal BV d.d. 12-11-18 inzake strijdig gebruik duurzame landbouwgronden Westland</p> <p>Naar aanleiding van het agenderingsverzoek van de fractie WV geeft de burgemeester aan dat de portefeuille "Handhaving" bij de burgemeester zal blijven. Ten behoeve van de brief geeft de burgemeester aan dat het college door de Rechtbank en de Raad van State in het gelijk is gesteld en er handhavend is opgetreden.</p> <p>3. Schrijven college d.d. 27-11-18 inzake resultaten Regionale Ambulance Voorziening (RAV) Haaglanden</p> <p>Naar aanleiding van het agenderingsverzoek van de fractie WV geeft de burgemeester aan dat er op dit moment geen cijfers over de resultaten van 2018 per gemeente beschikbaar zijn. Dit komt doordat RAV Haaglanden is overgestapt naar een nieuw softwarepakket. Er is in maart een afspraak gepland om te praten over de prestaties van de RAV en de voortgang van de maatregelen om de norm weer te halen. Mogelijk zijn dan de cijfers weer beschikbaar en indien dit het geval is, zullen deze ook aan de raad worden toegezonden.</p> <p>4. Raadsbrief inzake de afwikkeling van de moties van de Raad van 11-12-18 en de wijze waarop het college omgaat met aangenomen moties en amendementen.</p> <p>Naar aanleiding van het agenderingsverzoek van de fracties WV, GL en PvdA geeft de burgemeester aan dat hij graag met de gemeenteraad in gesprek wil hoe om te gaan met de uitvoering van aangenomen moties, zodat er afspraken gemaakt kunnen worden over het verwachtingspatroon.</p> |

|    | Onderwerp                | Besluit   |
|----|--------------------------|---|
|    |                          | <p>De voorzitter concludeert dat er een procedureel vervolg moet komen. De meerderheid van de fracties vindt dat aangenomen moties letterlijk moeten worden uitgevoerd. Ook dient het college direct in de betreffende raadsvergadering aan te geven of de motie haalbaar is of niet. Indien het college bij een aangenomen motie tegen problemen bij de uitvoering aanloopt, dan dient dit zo snel mogelijk in de raadscommissie Bestuur te worden gemeld.</p> <p>De burgemeester zal een notitie opwerken die in de raadscommissie Bestuur besproken zal worden, zodat het verwachtingspatroon helder is.</p> <p>De gemaakte afspraken kunt u vinden op de actielijst/LTA van 07-02-19: <b>TZ131BES</b></p>   |
| 8. | Evenementenkalender 2019 | <p>De meerderheid van de fracties geeft aan zich niet te kunnen vinden in de wijzigingen die ten opzichte van 2018 hebben plaatsgevonden. Het verzoek is om in lijn van 2018 de evenementen te beoordelen en in februari opnieuw de evenementennota te bespreken en deze verder uit te werken, zodat de evenementenkalender van 2020 hieraan getoetst kan worden.</p> <p>De burgemeester geeft aan dat hij de fracties goed heeft gehoord. De verzoeken van organisaties voor 2019 zal hij in overweging nemen, met inachtneming van de gedragslijn van 2018. Met de besluitvorming in februari kan dat bevestigd worden. Zijn conclusie is dat het eindproduct eigenlijk met niemand is afgestemd. In vervolg hierop geeft de burgemeester aan dat hij vrijdag een gesprek heeft met het Oranjecomité Kwintsheul en volgende week met andere comités.</p> <p>De gemaakte afspraken kunt u vinden op de actielijst/LTA van 07-02-19: <b>LTA119BES</b></p> |
| 9. | Evenementennota Westland | Dit agendapunt is op verzoek van de burgemeester doorgeschoven naar de commissievergadering van 7 februari 2019.  |

|     | Onderwerp | Besluit   |
|-----|-----------|---|
| 10. | Rondvraag | <p>Er zijn drie rondvragen ingediend.</p> <p><b><u>Rondvraag 1 WV inzake evenementennota/evenementenkalender 2019</u></b><br/>Deze rondvraag is meegenomen bij de behandeling van agendapunt 8.</p> <p><b><u>Rondvraag 2 CDA inzake 4 mei herdenking</u></b><br/>Naar aanleiding van de vragen van de heer Van der Mark (CDA) geeft de burgemeester aan dat er geen sprake is van een wijziging.</p> <p><b><u>Rondvraag 3 WV inzake Oranjecomité Kwintshuil</u></b><br/>Deze rondvraag is meegenomen bij de behandeling van agendapunt 8.</p> |
| 15. | Sluiting  | De voorzitter sluit de vergadering om 20.15 uur   |